



Verneområdestyret for  
Oksøy-Ryvingen og  
Flekkefjord  
landskapsvernområder

# Møteprotokoll

**Utvalg:** Verneområdestyret ORF  
**Møtested:** møterom, Maritim hotell, Flekkefjord  
**Dato:** 24.04.2023  
**Tidspunkt:** 10:00 - 15:00

## Følgende faste medlemmer møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Reidar Gausdal	Leder	
Sally Vennesland	Nestleder	
Charlotte Beckmann Finnestad	Medlem	

## Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn	Funksjon	Representerer
Paal Pedersen	MEDL	

## Følgende varamedlemmer møtte:

Navn	Møtte for	Representerer
Inga E. Fjeldsgaard	Paal Pedersen	
Harald Fauskanger		
Terje Ø. Pettersen		

## Merknader:

## Øvrige frammøtte:

Navn
Ronny Skansen

## Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

## Saksliste

Utvalgs-saksnr	Innhold	Lukket	Arkiv-saksnr
ST 1/23	Godkjenning av innkalling. Protokoll fra forrige møte er allerede godkjent.		
ST 2/23	Valg av ett medlem som skal underskrive protokollen sammen med styreleder		
ST 3/23	Søknad om anleggsendring av oppdrettsanlegg - Buksevika - Flekkefjord landskapsvernområde - Ny behandling av ST/sak 81/22 den 12.09.2022		2022/5067
ST 4/23	Behandling av klage på vedtak om etablering av ny sti ved Mønstremyr - Flekkefjord landskapsvernområde		2022/2727
ST 5/23	Orienteringssaker		
RS 1/23	Referat saker		
ST 6/23	Eventuelt		

### **ST 1/23 Godkjenning av innkalling. Protokoll fra forrige møte er allerede godkjent.**

#### **Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023**

##### **Behandling**

##### **Vedtak**

Innkalling godkjennes. Protokoll fra tidligere møte er allerede godkjent.

### **ST 2/23 Valg av ett medlem som skal underskrive protokollen sammen med styreleder**

#### **Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023**

##### **Behandling**

##### **Vedtak**

Inga E. Fjeldsgaard ble valgt til å underskrive protokollen med styreleder.

## **ST 3/23 Søknad om anleggsendring av oppdrettsanlegg - Buksevika - Flekkefjord landskapsvernområde - Ny behandling av ST/sak 81/22 den 12.09.2022**

### **Innstilling fra forvalter**

Styresak 81/22 den 12.09.22 med de vilkår som er satt må fortsatt gjelde for Mowi. Søknaden avvises da vilkårene som er satt i ST/sak 81/22 er faglig godt forankret i verneformålet og verneforskriften for Flekkefjord landskapsvernområde. Det vises i sin helhet til hjemmelsgrunnlag og faglige vurderinger som er gjort i ST/sak 81/22.

--- slutt på innstilling ---

## **Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023**

### **Behandling**

Behandlet under styremøte den 24. april 2023.

### **Vedtak**

Enstemmig vedtatt som innstillingen.

## **ST 4/23 Behandling av klage på vedtak om etablering av ny sti ved Mønstremyr - Flekkefjord landskapsvernområde**

### **Innstilling fra forvalter**

Klage fra Hege og Øivind Andersen på vedtak i styresak 54/22 for verneområdestyret for Oksøy-Ryvingen og Flekkefjord landskapsvernområder den 20.06.2022 tas ikke til følge. Klagen oversendes Miljødirektoratet for endelig behandling.

--- slutt på innstilling ---

## Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023

### Behandling

Behandlet under styremøte den 24. april 2023.

### Vedtak

Enstemmig vedtatt som innstillingen.

## ST 5/23 Orienteringssaker

## Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023

### Behandling

### Vedtak

- Flekkefjord og Oplands turistforening var invitert til styremøte for å orientere om utviklingen av situasjonen rundt innfallsporten på Fidsel med de konsekvenser det har og ønske om verneområdestyrets involvering fremover. Verneområdestyret ønsker i første omgang et dialogmøte med Flekkefjord kommune til førstkommende styremøte. Hva har kommunen gjort i saken og hvilke avtaler gjelder. Verneområdestyrets formål vil være en sti som sikrer allmennheten tilgang til områdene innenfor landskapsvernområdet.
- I forbindelse med SNO bestillingsdialogmøte i mars er verneområdeforvalter orientert om at det ikke vil lengre vær mulig å kunne reise ut med båt sammen med SNO, da det ikke er tillatt å ta med seg passasjerer i båten. Det jobbes med saken for å se på løsninger. Verneområdeforvalter vil i jobben være en god del avhengig av båt. Skjærgårdstjenesten kan benyttes, men er ikke en fullgod erstatning på lang sikt.
- Verneområdeforvalter fikk en del tilbakemeldinger på hva styre ønsker fra forvalter fremover.
- Verneområdeforvalter orienterte om tildeling av midler til drift av styret og tiltaksmidler for 2023. Det er innvilget 350 000 kroner til drift av styret og 200 000 til forvaltningsplaner/besøksstrategier. Tiltaksmidler i verneområdene er det innvilget 2 025000 kroner.
- Verneområdeforvalter orienterte om forvaltningsplaner/besøksstrategier der det er inngått avtale med Rambøll om en videreføring av deres arbeid. Innen 1. oktober 2023 skal Rambøll levere sitt arbeid.
- Det er mange saker liggende som et resultat av en lengre periode uten verneområdeforvalter. Verneområdeforvalter lager en liste med forslag til fremdriftsplan/prioriteringer i samråd med styreleder/styret.
- Det tas sikte på møte med rådgivende utvalg i styremøte i slutten av august.

## **RS 1/23 Referat saker**

**Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023**

**Behandling**

**Vedtak**

## **ST 6/23 Eventuelt**

**Saksprotokoll i Verneområdestyret ORF - 24.04.2023**

**Behandling**

**Vedtak**

Verneområdeforvalter sjekker ut om verneområdestyret har mottatt høringsbrev om Sodeviga - saken i Mandal.